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Dr. Katona Béla
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Az Igazságügyi és Rendészeti Minisztérium m űködési költségvetésében
2009-ben dologi kiadásokra előirányzott keretösszeg hány százaléka kerül t
felhasználásra?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

az igazságügyi és rendészeti miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szocialista kormány által bevezetett megszorítások miatt egyre nehezebbek a
mindennapok a családok, a nyugdíjasok, a fiatalok, a vállalkozók, a
gazdálkodók, minden magyar ember számára, így jogosan merül fel sokakban a
kérdés, hogy vajon a minisztériumok működését is befolyásolja-e a válság .

Kérdezem Miniszter urat :
- A 2009. évi költségvetésben mekkora előirányzat szerepelt az Igazságügy i

és Rendészeti Minisztérium működési költségvetésében dologi
kiadásokra?

- A 2009-re előirányzott keretösszeg hány százaléka került felhasználásra?
Milyen konkrét célokra fordították a 2009-re el őirányzott keretösszeget ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2009. december 10 .
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